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Protokół Nr 28/2021 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego 

29 października 2021 r. 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego odbyło się  

w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach (ul. 1 Maja 17), rozpoczęło się  

o godz. 900, a zakończyło się o godz. 1040. Obradom przewodniczył Pan Waldemar Krakowski.   

Obrady prawomocne. Obecnych 14 członków Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego.  

Nieobecny: Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

- Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach  

- Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu  

- Pan Marek Ślusarz – Sekretarz Powiatu 

 

 (listy obecności zał. nr 1, 2) 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 27/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 10 września 2021 r.   

3. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XXXI Sesję Rady Powiatu:  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie Protokołu Nr 27/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 10 września 2021 r.   

 Pan Waldemar Krakowski – Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

Protokołu Nr 27/2021 z dnia 10 września 2021 r.  

 W głosowaniu udział brało 14 członków Komisji: 12 głosów „za”, 2 głosy wstrzymujące się, 

głosów przeciw nie było.   

 Protokół został przyjęty.  

Ad. 3. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XXXI Sesję Rady Powiatu:  

a) Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Sejneński /zał. nr 3/.  

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił projekt uchwały 

wyjaśniając, że zmiana uchwały polega na zwiększeniu dodatku za trudne lub uciążliwe 

warunki pracy do wysokości 300 zł brutto miesięcznie. Powyższe dotyczy Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Sejnach.  

Uwag i zapytań nie wniesiono.  
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b) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Sejnach, ul. Łąkowa 1, 

16-500 Sejny /zał.nr 4/.  

 

Pan Antoni Baudzis  - Wicestarosta Sejneński przedstawił projekt uchwały wyjaśniając, 

że Dyrektor ZSO w Sejnach zwrócił się z prośba o wyrażenie zgody na likwidację Szkoły 

Policealnej nr 2 w Sejnach. Uzasadnia to faktem, że od wielu lat nie ma naboru słuchaczy.  

 

Pani Anna Siebert – Radna zwróciła się z pytanie, czy szkoła ta generuje jakieś koszty? 

  

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński wyjaśnił, że nie ponosi się żadnych 

kosztów.  

 

Pan Piotr Alszko – Radny zauważył, że w uzasadnieniu do projektu uchwały jest zapis, 

że do Szkoły Policealnej nr 2 w Sejnach od lat nie ma naboru słuchaczy, Pan Radny chciałby 

znać jak kształtował się nabór do tej szkoły od 10 lat.  

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że na Sesji Rady 

Powiatu będzie obecny Pan Dyrektor ZSO i odpowie na to pytanie.  

 

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono.   

 

c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok /zał. nr 5/. 

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały:  

Zmiany w planie dochodów budżetowych polegają na zwiększeniu ich o kwotę 874.883 zł oraz 

zmniejszeniu o 2.032.192 zł.  

- rozdział 60004 – zmniejsza się plan dochodów budżetowych Organu o 5.310 zł w związku z 

przewozami autobusowymi  

- rozdział 60014 – zmniejsza się plan dochodów budżetowych Organu o 175.940 zł w związku 

otrzymanym dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na wykonanie przejść dla 

pieszych w 2022 roku – przejścia te zostały ujęte w załączniku inwestycyjnym. Zwiększa się plan 

dochodów budżetowych PZD w Sejnach o 24.850 zł w związku z większymi wpływami z opłat 

oraz refundacją za roboty publiczne,  

- rozdział 70005 – zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 6.620 zł w związku z 

większymi dochodami z budżetu państwa oraz zwiększa się plan dochodów budżetowych 

Starostwa Powiatowego w Sejnach o 4.851 zł w związku z wpływami z lat ubiegłych,  

- rozdział 71012 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 70.000 zł w związku z większymi wpływami z opłat geodezyjnych,  

- rozdział 75020 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 40.000 zł w związku wpłatami z otrzymanych kar za nieprzerejestrowanie pojazdu, wpływów 

z PFRON, oraz refundacją za roboty publiczne,  

- rozdział 75075 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 5.300 zł w związku z 

otrzymanymi darowiznami na organizację dożynek powiatowych,  
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- rozdział 75618 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 57.818 zł w związku z większymi opłatami komunikacyjnymi,  

- rozdział 75622 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 7.000 zł w związku z 

większymi wpływami z podatku CIT,  

- rozdział 75801 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 13.300 z tytułu większej 

subwencji oświatowej na zajęcia wspomagające,  

- rozdział 80120 – zwiększa się plan dochodów budżetowych LO w Puńsku o 12.790 zł z tytułu 

otrzymanej darowizny z Litwy oraz w ZSO w Sejnach o 22.835 zł z tytułu refundacji za roboty 

publiczne,  

- rozdział 80195 - zmniejsza się plan dochodów budżetowych Organu o 24.050 zł w związku w 

refundacją środków unijnych w 2022 roku,  

- rozdział 85195 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 1.749 zł w związku ze 

zwrotem dotacji z roku 2020,  

- rozdział 85202 – zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 9.792 zł z 

przeznaczeniem dla DPS,  

- rozdział 85333 – zwiększa się plan dochodów budżetowych PUP w Sejnach o 54.750 zł z 

związku z większymi opłatami za powierzenie pracy cudzoziemcom,  

- rozdział 85508 – zwiększa się plan dochodów budżetowych PCPR w Sejnach o 49.000 zł w 

związku z większymi wpływami za rodziny zastępcze,  

- rozdział 90005 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 6.751 zł w związku z 

płatnością końcową za montaż instalacji fotowoltaicznej,  

- rozdział 92601 – zmniejsza się plan dochodów budżetowych Organu o 1.500.000 zł w związku 

przesunięciem terminu otrzymania dotacji z Funduszu Kultury Fizycznej i Sportu na 2022 r. 

- rozdział 75020 - zwiększa się plan wydatków budżetowych Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 154.851 zł na wynagrodzenia oraz zakup druków do wydziału komunikacji,  

- rozdział 75405 - zmniejsza się plan wydatków budżetowych Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 2.000 zł (mniejsza dotacja dla Policji w Sejnach na patrole dodatkowe w okresie 

letnim),  

- rozdział 80115 - zwiększa się plan wydatków budżetowych ZSO w Sejnach na wynagrodzenia 

wraz z pochodnymi dla nauczycieli w technikum oraz na bieżące wydatki,  

- rozdział 80120 – przesuwa się w planie wydatków budżetowych LO w Puńsku oraz w ZSO w 

Sejnach 31.671 zł oraz przenosi się do rozdziału 80115 kwotę 35.529 zł,  

- rozdział 80146 - przesuwa się w planie wydatków budżetowych ZSO w Sejnach 12.000 zł – 

przenosi się do rozdziału 80115,  

- rozdział 80195 - zwiększa się plan wydatków budżetowych LO w Puńsku o 16.433 zł w związku 

z realizacją projektu „Mniejszości narodowe bogactwem Europy oraz o 4 zł w ZSO w Sejnach 

na realizację projektu pt. „Kompetencje to moja przyszłość”,  

- rozdział 85202 – zwiększa się plan wydatków budżetowych Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 12.240 zł z przeznaczeniem dla DPS w Sejnach,  
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- rozdział 85333 – zwiększa się plan wydatków budżetowych PUP w Sejnach o 54.750 zł na 

wynagrodzenia i zakup materiałów,  

- rozdział 85218, 85508, 85510 – zwiększa się plan wydatków budżetowych PCPR o 89.000 zł 

na rodziny zastępcze, placówkę opiekuńczo-wychowawczą oraz wydatki biura (zwiększenie 

dochodów w tej jednostce o 49 tys. zł),  

- rozdział 85311 – zmniejsza się plan wydatków budżetowych Starostwa Powiatowego w 

Sejnach 6.000 zł w związku z niedofinansowaniem działalności WTZ przez Gminę Sejny,  

- rozdział 85333 - zwiększa się plan wydatków budżetowych PUP w Sejnach o 59.597 zł na 

wynagrodzenia oraz zakup materiałów,  

-  rozdział 92601 – zmniejsza się plan wydatków budżetowych Starostwa Powiatowego w 

Sejnach 1.400.000 zł w związku przesunięciem terminu odbioru robót związanych z budową 

hali na 2022 rok.  

Zadania zlecone: 1. rozdział 01005, 75045, 75411, 85156 – Zwiększa się plan wydatków 

budżetowych poszczególnych jednostek o 168.581 w związku z otrzymanymi dotacjami,  

W załączniku o inwestycjach:  

- Zmniejsza się inwestycję pt. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1179B Berżniki – Zelwa – i Nr 

1204B Giby – Wiłkokuk - Zelwa” o 100.000 zł,  

-  Zmniejsza się inwestycję pt. Budowa przejść dla pieszych przy Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Gibach o kwotę 188.000 zł (przenosi się na rok następny),  

- Zmniejsza się inwestycję pt. Budowa wyniesionego przejścia dla pieszych przy Przedszkolu 

Gminnym w Puńsku o kwotę 70.000 zł (przenosi się na rok następny),  

W załączniku o dotacjach:  

- Usuwa się dotację dla Gminy Puńsk w wysokości 50.000 zł na budowę parkingu Wójt Gminy 

Puńsk zrezygnował z inwestycji),  

- Zmniejsza się dotację dla PKS Nova o 5.931 zł,  

- Zwiększa się dotację dla DPS w Sejnach o 12.240 zł,  

- Zmniejsza się dotację dla WTZ w Sejnach o 6.000 zł.  

W załączniku o wydatkach strukturalnych:  

- Zwiększa się projekt pt. „Kompetencje to moja przyszłość” o 4 zł,  

- Zwiększa się projekt pt. „Mniejszości narodowe bogactwem Europy” o 16.433 zł.  

 Pani Anna Siebert – Radna zapytała czy znane są powody, dlaczego Wójt Gminy Sejny 

nie dofinansował działalności WZT w Sejnach?  

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że nie przedstawiono żadnej 

argumentacji. Pan Wójt poinformował Panią Prezes Regionalnego Stowarzyszenia na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych w Sejnach, że nie dofinansuje działalności.  

 Pani Skarbnik dodała, że Gminy dofinansowują do każdego uczestnika WTZ z terenu 

swojej gminy w wysokości 100 zł miesięcznie.    
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 Pan Józef Stankiewicz – Radny poinformował, że z Panią Prezes Stowarzyszenia 

dwukrotnie był na spotkaniu w tej sprawie u Wójta Gminy Sejny. Wójt obiecywał,  że sprawę 

rozpatrzy ale rezultatu nie było. Pan Radny dodał, że w poprzedniej kadencji sprawa 

dofinansowania WTZ za sprawą poprzedniej Pani Przewodniczącej Rady stawiana była na Sesji 

Rady Gminy Sejny i pieniądze na ten cel zawsze były.  

 Pani Lucyna Fidrych – Radna zapytała ile osób z Gminy Sejny uczestniczy w zajęciach 

WTZ?  

 Pan Józef Staniewicz – Radny odpowiedział, że 8-9 osób.  

 Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że pozostałe Gminy i Miasto Sejny 

dofinansowują działalność WZT w Sejnach.  

 Pan Józef Stankiewicz – Radny dodał, że najlepsza współpraca jest z Wójtem Gminy 

Puńsk, gdzie Wójt w każdej sytuacji pomaga.  

 Więcej uwag i zapytań nie wniesiono.  

  

d) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sejneńskiego na 

lata 2021-2027 /zał. nr 6/. 

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego polegają na doprowadzeniu planowanych kwot 

dochodów i wydatków do zgodności z uchwałą budżetową na 2021 rok.  

 

Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

e) Stan realizacji zadań oświatowych z roku szkolnego 2020/2021.  

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił: 

 

-  wyniki matur dla poszczególnych szkół.  

- liczba uczniów: LO Puńsk 100 uczniów, ZSO w Sejnach – 228 uczniów.  

Ogólna liczba uczniów w szkołach prowadzonych przez Powiat Sejneński – 328 osób.  

- kadra pedagogiczna – większość nauczycieli dyplomowanych.  

 

Pani Jolanta Malinowska – Wiaktor – Radna zauważyła ogromną różnicę jeśli chodzi o 

subwencję na LO w Puńsku i ZSO w Sejnach.  

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu wyjaśniła: 

- subwencja dla LO w Puńsku wynosi  ponad 1 557 000 zł (na ok. 100 uczniów), Powiat 

dokłada 112 087 zł. Subwencja w LO w Puńsku jest dużo wyższa ze względu na mniejszość 

narodową.  
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- subwencja dla ZSO w Sejnach ponad 1 951 000 zł (ponad 300 uczniów), Powiat dokłada ponad 

1 300 000 zł. Duża część tej kwoty to płace. Klasy są mało liczne ale godziny muszą być 

zrealizowane.  

 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady wyjaśnił, ze algorytm przy mniejszości 

narodowej jest inny i jest wyższa subwencja. Jeżeli nie będzie profilowania klas, to uczniowie 

będą rezygnować ze szkoły w Sejnach. Należy też sprostać oczekiwaniom środowiska.  

  

 Więcej uwag i zapytań nie wniesiono.   

 

f) Funkcjonowanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sejnach – analiza 

udzielonych świadczeń zdrowotnych i sytuacji ekonomicznej zakładu.   

 

Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach przedstawił informację dot. 

funkcjonowania SP ZOZ w Sejnach: 

1. Leczenie szpitalne: 4195 pacjentów, w tym: 

a) Oddział chirurgiczny -  1858 pacjentów 

b) Oddział dziecięcy – 423 pacjentów 

c) Oddział położniczo – ginekologiczny – 1502 pacjentów 

d) Oddział wewnętrzny – 604 pacjentów 

e) Oddział intensywnej terapii – 33 pacjentów 

2. Zakład pielęgnacyjno – opiekuńczy – 48 pacjentów 

3. Poradnie specjalistyczne – 18303 porad, w tym: 

a) Neurologiczna – 1209 

b) Gruźlicy i chorób płuc – 1619  

c) Ginekologiczno – położnicza – 3144  

d) Chirurgiczna – 5421  

e) Urazowo – ortopedyczna – 250  

f) Laryngologiczna – 714 

g) Kardiologiczna – 1950 

h) Rehabilitacyjna 1335 

i) Diabetologiczna – 591 

j) Gabinet gastroskopii – 1170 

4. Pracownia TC – liczba badań – 1396 

Lekarze Podstawowej Opieki Zdrowotnej w 2021 r. opieką lekarską obejmowali 5284 

ubezpieczonych. Pogotowie ratunkowe z dwoma zespołami wyjazdowymi specjalistycznymi i 

Podstawowym świadczyło usługi dla mieszkańców powiatu sejneńskiego.  

Na planowane przychody  w wysokości 35 215 000 zł wykonano 30 302 124 zł, co 

stanowi 86% planu rocznego. Na planowane koszty w wysokości 35 636 600 zł wykonano 

29 411 238 zł, co stanowi 82,05% planu rocznego. Wynik finansowy za III kwartały wykazuje 

dochód w kwocie 890 886 zł, na planowaną stratę 421 510 zł. Zobowiązań wymagalnych na 

koniec III kwartału nie ma.  

Zobowiązania i należności: zobowiązania ogółem wynoszą 3 389 000 zł, należności 

7 147 000 zł.  

Zwiększone przychody głównie polegają na wypłacie dodatku covidowego, który 

otrzymali pracownicy w formie 100% wynagrodzenia, czyli pracownicy oddziału 

wewnętrznego, pogotowia ratunkowego, pielęgniarki z izby przyjęć, lekarze którzy 
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uczestniczyli w procesie leczenia (dodatki przed IV falą). W związku z niezłą sytuacją finansową 

jednostki, Pan Dyrektor przewiduje wypłatę dodatków z puli SP ZOZ w Sejnach wszystkim 

pracownikom którzy uczestniczyli w procesie leczenia pacjentów z covid a nie otrzymali 

dodatkowych środków systemowych.  

Stan szczepień na 29.10.2021 r. w POZ prowadzonym przez SP ZOZ w Sejnach– 

wykonano 5868 szczepień, w tym dwoma dawkami 2734 szczepienia. Zainteresowanie 

szczepieniami nie jest zbyt wysokie, a statystyki podają, że spośród osób chorych 

niezaszczepionych co 5 osoba umiera.  

Szczepienia w Powiecie Sejneńskim: Miasto Sejny – 46,3 %, Gmina Puńsk 42,3%, Gmina 

Giby 40,3%, Gmina Krasnopol 38,2%, Gmina Sejny 37,3%.  

SP ZOZ w Sejnach obecnie realizuje dwa zadania inwestycyjne:  

- remont windy  

- modernizacja budynku pralni.  

  Pan Dyrektor dodał, że wynajem usług pralniczych jest bardzo dobrym rozwiązaniem. 

Współpraca z firmą układa się bardzo dobrze, oddziały są zadowolone z jakości usług.  

 Pan Janusz Krajewski – Radny zapytał, czy koszty utrzymania pralni we własnym zakresie były 

wyższe niż opłata za  usługę? 

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że koszty utrzymania pralni we 

własnym zakresie są wyższe niż  opłata za usługę. Wszystkie pracownice pralni otrzymały propozycję 

pracy w firmie, która będzie świadczyła usługi dla SP ZOZ w Sejnach. Remontowany budynek uzyska 

też nową funkcję – będą tam też pomieszczenia archiwum. Po zrealizowaniu inwestycji Radni zostaną 

zaproszeni na otwarcie budynku. SP ZOZ w Sejnach na modernizację pralni pozyskał środki unijne – z 

pieniędzy covidowych w wysokości 85% dofinansowania, 15 % z budżetu własnego.  

 Od dłuższego czasu w poradni rehabilitacyjnej obecnie brakuje lekarza. Pacjenci są 

rehabilitowani na podstawie skierowania od lekarza POZ, lekarza ortopedy, neurologa, chirurga. 

Pacjenci, którzy będą chcieli skorzystać z porad lekarza rehabilitacji muszą udać się do Suwałk.  

 W SP ZOZ w Sejnach jest młoda kadra lekarzy w większości z terenu Powiatu Sejneńskiego. Bez 

kadry lekarskiej i pielęgniarskiej Szpital nie ma szans funkcjonować.  

 IV fala uderzyła z dużą mocą. Pierwsza decyzja Wojewody Podlaskiego utworzyła 10 łóżek 

covidowych w Szpitalu w Sejnach, kolejna zwiększyła do 25, a teraz jest już 30 łóżek. Na chirurgii 

utworzono 10 łóżek internistycznych. Ta sytuacja jest bardzo dynamiczna. Na 20 chorych na 

koronawirusa – 18 osób nie ma szczepienia, co potwierdza, że niezaszczepieni są największym 

problemem dla Szpitali. Lekarze apelują, aby szczególnie osoby niezaszczepione zgłaszały się już przy 
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pierwszych objawach koronawirusa, bo choroba postępuje bardzo szybko i często trudno takim 

pacjentom pomóc.  

 Pani Jolanta Malinowska – Wiaktor – Radna zwróciła się z pytaniem, ile łóżek covidowych jest 

obecnie zajętych?  

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że obecnie jest 20 pacjentów.  

 Pan Janusz Moroz – Radny zapytał o zasady  wykonywanie testów na covid – jedna osoba w 

rodzinie jest chora a pozostali członkowie rodziny nie są testowani. Brak testów powoduje roznoszenie 

wirusa. 

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że to nie należy do 

kompetencji SP ZOZ, z takim pytaniem należy zwrócić się do Sanepidu bądź innych służb. Szpital w 

Sejnach we własnym zakresie testuje każdego pacjenta, który trafia na oddział.  

 Pan Waldemar Krakowski – Radny zapytał o pacjenta, który jest wypisywany ze szpitala, czy 

jest nałożona na niego kwarantanna? 

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że pacjent nie może być 

wypisany ze szpitala jeśli nadal ma aktywnego wirusa.  

 Pan Janusz Moroz – Radny dodał, że jest problem z przyjazdem karetki pogotowia do pacjenta 

z covid. Dopiero interwencja członka rodziny (pielęgniarki) spowodowała przyjazd karetki, gdzie 

pacjent miał już niską saturację.  

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że decyzją Wojewody 

Podlaskiego do końca października br. jeździ karetka covidowa w Pogotowiu w Suwałkach. SP ZOZ w 

Sejnach wychodząc naprzeciw potrzebom pacjenta, zgłosił potrzebę stworzenia w strukturach SP ZOZ 

w Sejnach karetki covidowej.  

 Pan Dyrektor dodał, że ratownicy medyczni pracujący w szpitalach na SOR, na oddziałach 

szpitalnych oraz na izbie przyjęć nie otrzymali dodatków 30% w systemie ratownictwa medycznego. 

Jest to temat ogólnopolski. Pan Dyrektor, jako szef Komisji Zdrowia w Sejmiku Województwa, wystąoił 

z wnioskiem o zajęcie stanowiska przez Sejmik. Stanowisko wyrażające sprzeciw przeciwko 

nierównemu traktowaniu ratowników, którzy mają takie same kwalifikacje, wykonują podobne 

zadania,  zostało jednogłośnie przyjęte przez Sejmik Województwa Podlaskiego.  Od października 

dobokaretka została w sposób znaczący lepiej finansowana, natomiast ratownicy w szpitalach żadnych 

pieniędzy dodatkowych nie otrzymali.  

 Pani Anna Siebert – Radna zwróciła się z pytaniem do Pana Dyrektora jako Przewodniczącego 

Wojewódzkiej Komisji Zdrowia, czy jest poruszany temat wyżywienia chorego w szpitalach – jest dużo 

skarg w województwie w tym temacie.  

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach wyjaśnił, że każdy szpital ma obowiązek 

zapewnienia wyżywienia. W szpitalach, gdzie wyżywienie jest usługą zewnętrzną, przeprowadzane są 

przetargi. Firmy zgłaszają się ze swoimi ofertami cen, muszą jednak być spełnione normy żywieniowe, 

dietetyczne. Jest oczywiście świadomość jak wygląda wyżywienie w szpitalach. Lepsza sytuacja jest w 
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szpitalach, które posiadają własną kuchnię. Jest to temat ogólnopolski.  W Europie Zachodniej każdy 

pacjent dopłaca m.in. do kosztów wyżywienia.  

 Pan Waldemar Kwaterski – SP ZOZ w Sejnach dodał, że SP ZOZ jest największym zakładem pracy 

w Powiecie Sejneńskim. Jednostka stara się funkcjonować bez pozyskiwania funduszy  z Powiatu. Pan 

Dyrektor widzi jakie dotacje przyznawane są przez inne powiaty dla szpitali. Przykładem jest 

wybudowanie skrzydła szpitala w Siemiatyczach. Koszt ponad 22 mln zł, z czego 10 mln zł pochodziło z 

budżetu Powiatu Siemiatyckiego. W Sejnach inwestycja rozbudowy Szpitala kosztowała ok. 20 mln zł, 

18 mln zł pochodziło z budżetu UE, 2 mln zł SP ZOZ w Sejnach. To pokazuje, że SP ZOZ w Sejnach dba o 

Powiat, o budżet, o mieszkańców.  

 Pan Waldemar Krakowski – Radny podziękował za przedstawienie informacji a także za 

gospodarność Dyrektora SP ZOZ w Sejnach.  

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor dodał, że jest to zasługa całej załogi.  

Pan Waldemar Krakowski  – Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie materiały na XXXI 

Sesję Rady Powiatu: 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 28/28/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stały 

Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 29 października 2021 r. w sprawie zatwierdzenia materiałów na XXXI 

Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego (13 głosów „za”, 1 głos wstrzymujący się, głosów przeciw nie było) 

/zał. nr 7/. 

Ad. 4. Sprawy różne. 

 Pan Józef Stankiewicz – Radny wrócił do tematu dofinansowania przez Gminę Sejny WTZ  

w Sejnach. Przypomniał, że w ubiegłym roku szkolnym Gmina nie realizowała dowozu dzieci do szkół 

ze względu na nauczanie zdalne, więc wystarczyło te oszczędności przesunąć i przeznaczyć je na WTZ 

w Sejnach. Wystarczy dobra wola Wójta i Skarbnika Gminy. Dla Stowarzyszenia kwota 10 tys. zł jest 

ogromną sumą.  

 Pan Waldemar Kwaterski – Dyrektor SP ZOZ w Sejnach zasygnalizował temat braku lądowiska 

w Sejnach. Do tej pory w przypadku potrzeby helikopter lądował na płycie boiska w Sejnach, jednak 

teraz boisko ze względu na remont jest zamknięte.  Praktycznie transport lotniczy w tej chwili nie jest 

realizowany. Zapis o lądowisku na płycie boiska wygasa  w czerwcu przyszłego roku. Burmistrz Miasta 

Sejny wstrzymał możliwość lądowania na płycie boiska ze względu na remont a później będzie nowa 

nawierzchnia po której nie będzie można się poruszać. W związku z tym istnieje potrzeba wykonania 

mało kosztownego lądowiska w Sejnach. Szpital nie ma SOR więc nie może ubiegać się o środki  

ministerialne. Wspólnymi siłami trzeba dążyć do utworzenia lądowiska w Sejnach. Miejsce na 
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lądowisko musi ocenić specjalista, który oceni wszystkie warunki. Pan Dyrektor nie ma kompetencji, 

aby tym się zająć.  

 Pan Waldemar Krakowski – Przewodniczący Rady powiedział, że zostanie to zapisane w 

protokole i przekazane Zarządowi Powiatu Sejneńskiego.  

 Pan Stanisław Jastrzębski – Radny dodał, że skoro Powiat ani Gminy nie posiadają w swoich 

zasobach działki na taki cel, więc może należy przeanalizować zakup działki od rolnika.  

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński powiedział, że spróbuje zorganizować spotkanie 

samorządów i poszukania rozwiązania tego problemu.  

Ad. 5.  Zamknięcie obrad.  

 Pan Waldemar Krakowski    – Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono.  

          Sporządziła:             Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz                            Waldemar Krakowski       

        

 


